
Deltagere:  
 
Forældrevalgte: Tine Strange, Magnus Reffs Kramhøft (afbud) Julija Malickina, Christina 
Kok, Janni Klubien, Stine Knudsen, Nanna Jochumsen, Mathilde Thornberg Djervad  
 
Medarbejdervalgte: Birgitte Winding og Cilja Isabel Sareen  
 
Ledelsesrepræsentanter: Marck Tønnesen, Flemming Petersen (KKFO spec.) Snezana  
Letic og Gitte Bro Kastrup  
 
SB-møde på Dyvekeskolen torsdag d. 9. feb. 2023 kl. 17.00 – 19.30  
 
  Ref.  
  

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt  
 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Sendes ud til næste møde.  
 

3. Godkendelse af klassesammenlægnings princip  

Godkendt med SB’s forslag til ændringer  

4. Drøftelse af mulig klassesammenlægning i skoleåret 2023 – 2024  

Skolen har for mange lærere i almenrækken. Det skyldes den nye budgetmodel som 
giver penge til klasser frem for elever. Skolen har 3 årgang hvor de kun modtager 
penge for 3 klasser, men har 4 klasser. Skolen vil gerne lave en sammenlægning på 
kommende 5. årgang. Dette skyldes dels skolens økonomi, men også at enkelte 
klasser er små. Der er en klasse på 16 elever. Det er sårbart i forbindelse med ferie og 
sygdom.  

Skolen er i dialog med årgangens lærere som overvejende er positive overfor en 
sammenlægning. Skolen vil på næste møde forsætte dialogen med SB.  

5. Drøftelse af reduktion af skoledagen for 0. -1. klasse i skoleåret 2023 – 2024  

Skolen har et stort ønske om at forkorte skoledagen for alle elever på skolen. Det er 
skolens vurdering, at for en del elever er dagen for lang. Skolen vil derfor lave en 
indstilling til SB om reduktion af skoledagen.  

Punktet tages op på næste møde.  

 

 



6. Status på byggeriet 

Der er forsat forsinkelser på byggeriet. Det er især Solvang bibliotek samt Remisevej 
som er ramt af forsinkelser. Det slider og skaber utryghed når der hele tiden kommer 
ændringer i tidsplanen.  
 
Skolen er bekymret for det nye LAR-anlæg. Den megen regn i januar har medført, at 
der står meget vand i bassinet. Skolen er derfor i dialog med Byggeri København 
omkring mulig opførelse af hegn om det sidste bassin.  
 
SB vil gerne se LAR anlægget. Skolen tager kontakt til den ansvarlig for projekt og 
anmoder om en rundvisning.  

Meddelelser fra ledelse og medlemmer  

a) Personalesituationen 

Skolen søger efter en ny afdelingsleder til kat.3 tilbud som begynder efter 
sommerferien.  

b) Nyt fra elevrådet  

Fælles elevrådsmøde i 4skolesamarbejdet  

c) Meddelser fra medarbejderrepræsentanter  

 

Ingen meddelser  

 

d) KKFO  

Ingen meddelser  

 

e) KKFO spec.  

Ingen meddelser  

 

 

Meddelelser fra udvalg  
- Trafik/byggeudvalg: Christina Kok, Magnus Reffs Kramhøft og Tine Strange 

- Skolefoto: Christina Kok og Tobias Grundahl 

- Kontaktperson til KKFO: Janni Klubien 

- Kontaktperson til KKFO-special: Julia Malickina 

- Forældrearrangementer og Kontaktforældreudvalg: Nanna Jochumsen, Stine 

Knudsen, Janni Klubien, Gitte Kastrup 

- Arbejdsgruppe vedr. `Hvad er Dyvekeskolen for en skole`: Tine Strange, Stine 

Knudsen, Marck Gylling Tønnesen 

 
7. Eventuelt 



Næste møde:  21.marts 2023  
 
 
 


